
 

1 
 

 בס"ד

 24.11.2024( מתאריך פרונטליפרוטוקול ישיבת ועד )

 :נציגי היישוב
רועי  ,, לאה מדעי, אדית אפשטיין, יהודית חדד, טלי פז, משה ישרוףאיציק שטיינברג ,ביקה פישהיימרצ

 יפה

  :אורחים

 ג'ניפר שטרן חסרים:

מיקום 

 הישיבה:

 24.11.2024 מתאריך:  טלי בן חור : נרשם ע"י מזכירות

 

 

 נושאים

 החלטה

 נמנע נגד בעד

1. 
 :עדכונים

קבלת המדים  רחלאחברת ארד הזוכה, לא סיפקה עדיין את מדי המים,  -שדרוג מערכת המים

 ניתן יהיה להתחיל בהתקנה.

בשעה טובה התקבל אישור של נתיבי ישראל להזזת הקיר, הקיר יזוז  -קיר אקוסטי רחוב הדגן

 ס'מ, בהתאם למרחק החציבה. -10מ'ר ל  3בין  

   

2. 
  -סיור סמנ'כל מועצה

, המועצה, ביחד עם מנהלי אגפים לסמנכ"התקיים סיור ביישוב של נעמן ביב  19.11.24-ב
והוצגו הנושאים שיש לקדם הקרובות,  השנים 5-הנמצאים על הפרק ב הפרויקטיםהוצגו 

 בשוטף.
 פרויקטים:

 ד'יח 480 -כ קידום בניה של–נחלה צ.פ -ע'תב. 
 שדרוג מגרש הבייסבול. 
 צמחיה וגן כלבים.שבילי אופנייםהקמת  ,מצפה לזכר לביאהקמת  -פנאי ותיירות , 
 למרכיבי טכנולוגיה ביישוב.גיוס תקציב שדרוג דרך וגדר ביטחון,  -ביטחון 
  מצפים סביב דרך הביטחוןהקמת. 
  בניית מרפאות מתחת לאולם ספורטקידום. 
  בשעות הבוקר פעילות הוותיקיםשיוכל לתת מענה ל -מבנה יבילהקמת. 
 החזרת המדרכות לתושבים -הכנסת הפחים לחצרות הבתים. 

 משולש במדרכה בצמוד לבה'ס. סביבה בטוחה של בה'ס היסודי, והורדת ה -נושא דחוף לטיפול

  

 

 

3. 
 -מקווה  שיפוץ

 , מנסים לגייס תקציב מתורמים והמועצה הדתית.בהתנדבות -יש אדריכלית

 יוצג בישיבת ועד -לאחר הכנת כתב כמויות ותקציב

 .עדיין לא התקבלה תשובה : איציקאחריות -לגבי קבלת כספים לאג'צ -מול המועצה -בדיקהב

 

 

  

4. 
 -סטטוס עובדים

רוצים  ., תבוצע חפיפההתפרסם מכרז למציאת מחליף. נחמי מסיימת את עבודתה ביישוב, 1

 להודות לנחמי על עבודתה ביישוב.
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קיבלנו  -בשעה טובה לאחר חודשים של  עבודה עם עו'ד וסוכן פנסיוני שלנו -. עובדים פלסט'2

 עובד אחד  בחר לפעול עם עו'ד עצמאית ,עדיין לא קיבל את הכסף.  עובדים. 2את הכסף של 

 החליט להגיש תביעה לישוב בטיפול מול העו'ד של הישוב. -ד נוסףעוב

 קבות המלחמה.יטורים כי הם לא יוכלו להיכנס בעלעובד האחרון יבוצע גר חשבון ופ

אושר עדכון ארנונה בהתאם לעדכון האוטומטי של משרד הפנים )הישוב לא  -2025ארנונה  .5

 על פי החוק(. ביקש העלאת ארנונה מעבר למחוייב

8   

6. 
 וצאות לתחזוקה, גינון וניקיון היישוב עלו התקיים דיון שני על התקציב, ה -2025 תקציב

 , עקב עבודה עברית. אל'ש לשנה 300ב

 יתקיים המשך דיון על התקציב. הבישיבה הבא

   

7. 
 עדכון ועדות

התקיים סיור נוסף לגבי עבודות בדרך ביטחון, במקומות בהם יש חפיפה עם  -. ועדת ביטחון1

 . על מנת לקדם את העבודות על הדרך ביטחון במקביל להרחבת הכביש נתיבי ישראל

קיבלנו תשובה שלילית לקבלת תקציב למרכיבי טכנולוגיה ביישוב )מצלמות, מכ'מים וכו'...(. 

 ממשיכים לפעול לקבל תקציב ממקורות נוספים.

בזק,  תאיזור של בזק, בנושא שדרוג ונעילת ארונו התקיימה פגישה עם מנהל -.ועדת שפה2

 יבוצע מיפוי של הארונות. 

יועבר קובץ פורמט דוגמא לאדית, והיא תחלק בין חברי הועד. הקובץ יועבר לבזק בשני חלקים. 

 כולל תיקון, נעילה, וצביעת הארונות. הפרויקט
 

   

8. 
    20:00שעה   22.12.2024מועד לישיבה הבאה 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


